

(Version française ci-dessous)



To all members of the Faculty, including academics, staff and learners,

As we come to the end of an extraordinary academic year, we look forward with cautious optimism and hope. Planning for the Fall semester is underway, and we are working with the University to finalize a return to campus, taking into account vaccine rollouts, operational needs, space and other factors.

It is our priority to stay connected with and remain accessible to members of the Faculty, and we want to ensure you have ample opportunity to ask questions or present any concerns that you may have.

To this end, we are holding a **virtual Special Town Hall meeting for all members of the Faculty, including academics, administrative and support staff, and learners on Tuesday, June 8 from 10:30 a.m. to 12:00 p.m.** Please be sure to save the date.

On the agenda:

- Opening Remarks – Dr. David Eidelman, VP (Health Affairs) and Dean of Medicine and Health Sciences
- Faculty Administration & Operations Update – Demetra Kafantaris, Executive Director
- COVID-19 Updates – Dr. Donald Sheppard, Director of the McGill Interdisciplinary Initiative in Infection and Immunity (MI4)
- University Updates – Professor Fabrice Labeau, Deputy Provost (Student Life and Learning)
- Open Discussion

Zoom Link:

<https://mcgill.zoom.us/j/82204352424?pwd=NVPvSnpsbFNhWkZWmURESVhnOEthZz09>

Meeting ID: 822 0435 2424

Passcode: 014948

Mobile: +14388097799,,82204352424# Canada

Should you wish to submit questions in advance, please direct them to FMHS-FMSS.communications@mcgill.ca by Thursday, June 3.

We look forward to meeting with you then.

Stay safe and well.

David Eidelman, MDCM
Vice-Principal (Health Affairs)
Dean of the Faculty of Medicine and Health Sciences

Demetra Kafantaris, MBA
Executive Director, Administration and Operations



À tous les membres de la Faculté, y compris les professeurs, le personnel et les apprenants,

Alors que prend fin cette année universitaire hors du commun, nous regardons vers l'avenir avec un optimisme et un espoir prudents. La planification en vue de la session d'automne est en cours et nous collaborons avec l'Université pour finaliser un plan de retour sur le campus qui tient compte de la progression de la vaccination, des besoins opérationnels, des locaux nécessaires et d'autres facteurs.

Nous avons pour priorité de rester en contact avec les membres de la Faculté et souhaitons vous donner amplement l'occasion de poser des questions ou de nous faire part de vos préoccupations.

À cette fin, nous tiendrons notre prochaine **assemblée générale virtuelle destinée à l'ensemble de la Faculté, y compris le corps professoral, le personnel administratif et de soutien et les apprenants, le mardi 8 juin de 10 h 30 à 12 h**. Merci d'inscrire la date à votre calendrier.

À l'ordre du jour :

- Mot d'ouverture – Dr David Eidelman, VP (Santé et affaires médicales) et doyen de la FMSS
- Le point sur l'administration et les opérations facultaires – Demetra Kafantaris, directrice générale
- Le point sur la COVID-19 – Dr Donald Sheppard, directeur de l'Initiative interdisciplinaire en infection et immunité de McGill (MI4)
- Mise à jour de l'Université – Pr Fabrice Labeau, premier vice-principal exécutif adjoint (Études et vie étudiante)
- Discussion ouverte

Lien Zoom :

<https://mcgill.zoom.us/j/82204352424?pwd=NVPVSnpbFNhWkZWUURESVhnOEthZz09>

ID de la réunion : 822 0435 2424

Code : 014948

Mobile : +14388097799,,82204352424# Canada

Si vous souhaitez soumettre des questions à l'avance, veuillez les envoyer à FMHS-FMSS.communications@mcgill.ca d'ici le jeudi 3 juin.

Au plaisir de vous voir à l'assemblée.

Prenez soin de vous et de votre santé.

David Eidelman, MDCM
Vice-principal (santé et affaires médicales)
Doyen, Faculté de médecine et des sciences de la santé

Demetra Kafantaris, MBA
Directrice générale, Administration et opérations